



Notulen plenaire vergadering Facultaire Studentenraad FdG-UvA, 03-11-2025

Agenda vergadering Facultaire studentenraad FdG-UvA

Datum: 03-11-2025

Tijd: 18:45

Plaats: J0-221, Microsoft Teams als fysieke aanwezigheid echt niet kan

Deelnemers: Wendy Blad (ambtelijk secretaris, WB), Bas Laan (Voorzitter, BL), Ivar Tames (Vicevoorzitter, IT), Channah Verkerk (Secretaris, CV), Alies Vercouteren (AV), Lieve de Boer (LdB), Flore Kraaijeveld Buurman (FKB), Anna Drenth (AD), Lucas de Natris (LdN), Mila Lacković (ML)

Later aanwezig: Nader Khalaf Karam (NKK)

1. Opening, vaststellen agenda

1.1. Welkom

De raadsleden hebben een persoonlijke update gegeven.

1.2. Vaststellen agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen

2.1. Technische mededelingen

Er waren geen technische mededelingen.

2.2. Inhoudelijke mededelingen

Er waren geen inhoudelijke mededelingen.

3. Post in/uit

Er was geen post in/uit.

4. Concept notulen en actiepunten vergadering 20-10-2025

4.1. Notulen en actiepunten

Bas		
-----	--	--



Channah	1. Doorsturen aanstellingsbrief bachelor assessor naar OT-MI 2. Gaat de MFAS voor de airfryer vragen	1. ongedaan 2. gedaan
Ivar	1. Handleiding maken over hoe een vergaderstuk gemaakt dient te worden	1. gedaan
Alies		
Lieve		
Flore	1. Aanvullen stavaza CoBa	1. gedaan
Anna	1. Uitkiezen posters “vanaf morgen” campagne voor op plasmascherm 2. Jaarplan poster nog op plasmascherm zetten 3. Aanvullen stavaza CoMI	1. gedaan 2. gedaan 3. gedaan
Lucas		
Nader		
Mila		
Wendy		
DB		
PR		
Commissies		
Dossierhouders		
Iedereen		

De notulen van de PV op 20-10-2025 zijn vastgesteld.

5. Dagelijks bestuur

5.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit DB.

5.2. Facultaire concept begroting (5 min)

Een aantal weken terug heeft het FdG O&O de FSR om advies gevraagd met betrekking tot de facultaire concept begroting aan de FSR. Na vragen geformuleerd te hebben ter toelichting van bepaalde onderwerpen binnen dit document (5.2.1.) is het nu aan de FSR om advies te leveren aan het FdG O&O.

In het meest recente overleg met het FdG O&O (voormalig IOO) zijn de vragen van de FSR beantwoord omtrent de concept begroting. Hierbij de onderwerpen en antwoorden als volgt:

- Aanpassing allocatiemodel: dit is een herstructurering geweest. Het blijkt niet dat er wijzigingen zijn in de huidige financieringen/aanbestedingen met voorgaande jaren.
- Vermindering opleidingsplekken Geneeskunde: dit is vanuit het OCW gekomen, er is blijkbaar een grotere vraag naar “tandartsen” waarbij de oplossing van de faculteit dus niet toepasbaar bleek binnen de wensen van het ministerie.
- Verwachte afname bekostigde prestaties onderwijs na 2029: de verlaging in topprestatie is in lijn met de vermindering van de studieplekken. Dit cohort zou als eerste in 2029 afstuderen waardoor deze verlaging in topprestatie pas op dit moment verschijnt. Dit heeft niks te maken met studieresultaten maar eerder maximale hoeveelheid aan studenten die zouden afstuderen (en de financiering die daar aan gebonden is). Iets wat dus verlaagt is door de vermindering van studieplekken.
- Middelen voor Werkdruk & Talentbeleid (incl. amendement Bontenbal): het blijkt dat dit amendement van Bontenbal wordt gebruikt om de tekorten in de financieringen te dekken die zijn ontstaan door bezuinigingen. Het aanwezigheidsrapport is recent is afgerond. Het is onduidelijk welke adviezen exact worden meegenomen en welke kosten dit oplevert.

Lucas heeft nog de vraag wat of er nog een antwoord was verkregen over het inkorten van de uren van Juliette Parlevliet. Bas vertelt dat dit aanvankelijk een tijdelijke aanbesteding is geweest vanaf het einde van de corona periode toen er een hogere nood voor bleek. Dit had volgens Theo Veldhuizen eigenlijk vorig jaar al klaar moeten zijn.

Channah vraagt of er nog besproken moet worden dat de vertrouwenspersoon nu hoogdrempeliger is, aangezien deze verder van de faculteit staat. Bas zegt dat hier nog achteraan gegaan wordt.

Bas stelt voor om positief advies zonder aanmerkingen te geven aan het FdG O&O.

“De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt - met 9 stemmen - voor het samengestelde advies m.b.t de facultaire concept begroting.”

Channah verzendt dit advies naar de betrokken partijen.

5.3. Begroting bespreken (20 min)

De begroting is een overzicht van alle kosten die de Raad dit jaar maakt. Deze wordt uiteindelijk gepresenteerd aan Theo van Veldhuizen (directeur bedrijfsvoering FdG O&O IOO), die de begroting moet goedkeuren. Alleen kosten die in de begroting zijn opgenomen en goedgekeurd, kunnen gedeclareerd worden.

Op basis van de voorgestelde wijzigingen uit de PV van 15-09-2025 is de begroting aangepast. Lucas hoort graag van de rest van de raad of er nog leden zijn die nog echt grote wijzigingen willen aanbrengen in de begroting. Tevens merkt hij op dat er een beslissing gemaakt dient te worden over de kosten van de overloop van vorig jaar. Dit is het bedrag dat de vorige FSR heeft overgehouden en dit bedrag moet vóór 01-01-2026 zijn uitgegeven. Lucas heeft voor een deel hiervan een nieuwe bestemming bedacht, op basis van afgelopen

PV's en wensen uit de PV van 15-09-2025, maar er is nog een deel dan elders voor gebruikt kan worden. Hij hoort hier graag suggesties voor.
Ook merkt hij op dat het budget dat gereserveerd stond voor het Netwerkgala vrijkomt.

Nader is vanaf hier aanwezig.

Ivar zegt dat het budget van de Jaarplan presentatie al verlaagd kan worden, aangezien deze lager uitviel dat was ingeschat.

Mila stelt voor om geld naar extra plekken voor het NVMO congres te laten gaan.

Alies heeft het idee om een netwerkdiner voor morele ambitie te organiseren. Dit is een initiatief om studenten van meerdere faculteiten te leiden naar het maken van een positieve impact op de wereld binnen hun carrière. Al is dit voor geneeskundestudenten wel al meer vanzelfsprekend, denkt Lucas dat het ook voor deze studenten nog nuttig zou kunnen zijn. Alies is het hiermee eens en vraagt of de FSR hier iets aan kan bijdragen. Hiervoor moet Alies nog uitwerken hoe dit precies uitgewerkt gaat worden, maar ze is daar op dit moment al mee bezig.

Flore oppert het idee om het geld gedeeltelijk te stoppen in eerder besproken pizza avonden vanuit de FSR. Lucas had dit al ingecalculeerd onder andere kosten.

Nader noemt op dat hij een idee vanuit een andere student had gekregen, namelijk het organiseren van speeddaten met ouderejaars voor de eerstejaarsstudenten. Dit lijkt hem een goed idee, aangezien er zo meer contact is onder de studenten. Bas vindt het een goed idee en stelt voor om aan de CoRaad te vragen hoe hun dit soort dingen organiseren. Ivar vraagt wel nog hoe dit bijdraagt aan de naambekendheid van de FSR, maar dat kan volgens de rest van de raad simpel door zelf een bijdrage te leveren of de naam van de FSR erop te 'plakken'. Ook lijkt het hem een goed idee dit initiatief eventueel tijdens het uitzetten van de SR-enquête te organiseren, zodat er daar ook meer respons op kan komen.
Channah stelt nog voor om het samen met de MFAS te organiseren.

Nader neemt dit idee op zich en schrijft hier een vergaderstuk over.
Lieve neemt hierover contact op met de CoRaad.

Ivar stelt ook nog voor om de FSR kamer te pimpen, door bijvoorbeeld te investeren in een goede kast. Anna vindt dat een goed idee en denkt ook dat deze wel netter/opgeruimder kan zijn

Anna vraagt of de drukkosten van de Jaarplan presentatie nog verwerkt moeten worden.
Lucas pakt dit op.

Ivar stelt ook voor om het overgebleven geld aan de evaluatiedag/-middag te besteden.

Lucas werkt de begroting verder uit en draagt dit voor aan Theo Veldhuis.

5.4. SR-enquête (70 min)

Alle commissies hebben hun conceptvragen ingeleverd, dit is de eerste stap van het maken van alle vragen. Het idee is dat de raad zich nu buigt over alle vragen in de enquête, hierbij lettend op spelling, doelmatigheid, kwaliteit en overlap.

Er wordt een pauze genomen, waarbij alle commissies nog apart naar de ingestuurde vragen kijken en Ivar naar overkoepelende vragen kijkt.

De SR heeft hierna de SR-enquête verwerkt.

Het idee wordt geopperd om een focusgroep te houden rondom authenticiteit van de student op de faculteit.

Vanuit commissies wordt nog spoedig gekeken naar de besproken feedback die is geleverd op de vragen.

Ivar verwerkt de enquête, stelt het voor aan de RvA en stuurt hem op naar de gremia die hier eventueel input over zouden kunnen geven.

5.5. Green commitment (5 min)

De Green Commitment is een niet-legaal bindende belofte waarin een entiteit zich kan beloven zich in te zetten voor de punten toegelicht in de Green Commitment. Hierbij zet deze entiteit zich in voor onder andere duurzaamheid in zijn eigen functioneren.

De FSR heeft een verzoek ontvangen van het UvA green office om de herziene versie van de Green Commitment te ondertekenen, waarbij de FSR signaleert zich in te zetten voor onder andere duurzaamheid met specifieke betrekkingen.

De Green Commitment is eerder ondertekend door de FSR '23-'24. Bas wil hierbij graag duidelijker hebben wat daadwerkelijk de wijzigingen zijn voor de herziene versie.

“De Facultaire Studentenraad der Faculteit der Geneeskunde stemt - met 10 stemmen - voor het ondertekenen van de herziene versie van de green commitment.”

6. Centrale Studentenraad

6.1. Stand van zaken

- Op 27-10-2025 had Alies een moral ambition meeting. Hierin is gesproken over hoe de organisatie van een bijeenkomst wordt benaderd.
- Op 30-10-2025 was de PV van de CSR. Hierin zijn de volgende onderwerpen aangekaart:
 - Ethical Framework.
 - Houserules.
 - Budget 2026.
 - Cobo Traditions.
- Op 31-10-2025 had Alies een GV. Hierin is gesproken over:
 - Het budget voor 2026. Met het demissionair kabinet wordt geanticipeerd op de bezuinigingen die al bekend zijn. Nu in overleg welke vragen er gesteld gaan worden aan GOV (gezamenlijk overleg met ondernemingscommissie en

CVB); de UvA zal gaan krimpen. De vraag is waarin er keuzes gemaakt gaan worden, dit is nog niet echt duidelijk.

- Verzoek verlenging van de functie projectcoördinator versterking medezeggenschap. Hier is mee ingestemd.
- Verzoek addendum model OER.

7. Commissie Bachelor

7.1. Stand van zaken

Op 28-10-2025 was Ivar aanwezig bij het overleg met de jaarcoördinatoren van de bachelor geneeskunde. Er is besproken wat er nu nog niet goed gaat binnen de bachelor. Hier zijn de volgende punten benoemd:

- Werkcolleges: de wisselende kwaliteit ervan en het stoppen van het opnemen
- AV beoordelingen
- Herziening van AV en PO

8. Commissie Master

8.1. Stand van zaken

- Nader en Lieve hebben op 27-10-2025 de evaluatie van het coschap neurologie bijgewoond, waarbij de volgende punten naar voren zijn gekomen:
 - Een belangrijk punt van vorig jaar was het capaciteitstekort, voornamelijk op het AMC. Als gevolg hiervan is er weinig patiëntencontact en aandacht per coassistent door te veel exposure van coassistenten in de UMC's.
 - o Vincent Odekerken reageerde hierop met de mededeling dat er in de loop van 2026 hopelijk 7 plekken bij komen in de regio's. Ook wordt eraan gedacht om een studieweek te schrappen, de KNF-week omzetten naar een KNF-dag en de coassistenten meer poli-uren geven. Het is de bedoeling dat in U3 2026 iedereen over is naar deze nieuwe instroom.
 - Studenten hadden behoefte aan meer voorbereiding over casuïstiek en lokaliseren.
 - o Vincent Odekerken reageerde hierop met de mededeling dat in de voorbereidingsweken het onderwijs inmiddels is vernieuwd. Er wordt nu onderwijs gegeven met VR brillen. Ook de terugkomdag gaat vernieuwd worden, waarbij AI een prominente rol zal krijgen.
 - Er waren in totaal 15 intimidatie meldingen, allemaal van een andere aard en verspreid over verschillende affiliaties. Het is daarom ingewikkeld om structurele dingen aan te pakken, omdat over het algemeen het coschap als goed wordt beoordeeld wat dat betreft.
 - o Vincent Odekerken gaf bij iedere melding toelichting over hoe hij iedere casus heeft afgehandeld. Dit was erg verhelderend.
 - Ook een terugkerend thema binnen dit coschap is dat de feedbackformulieren heel vaak niet op tijd worden geaccordeerd.
 - Er wordt, naast een visiteronde voor ANIOS'en, nu een visiteronde voor coassistenten het leven in geroepen. Dit gaan Vincent en Ilse doen.
- Op 28-10-2025 waren Lucas & Bas bij de evaluatie van het coschap heelkunde waarbij de volgende punten naar voren kwamen:

- 12 meldingen van grensoverschrijdend gedrag. De coördinator van heelkunde gaf aan deze meldingen heel vervelend te vinden en zou hier graag meer tegen en mee willen kunnen doen. Echter vond hij het moeilijk aangezien er door de anonimiteit van de melding er vaak niks mee gedaan kan worden.
- De evaluaties worden niet veel ingevuld. Lucas denkt mee over een manier om deze respons op te krikken.
- Op 28-10-2025 waren Mila, Lucas, Nader, Bas en Lieve aanwezig bij het CoMa overleg, waarin het volgende werd besproken:
 - Het Msc onderdeel van de SR-enquête.
 - Er werden, indien nodig, updates gegeven over de dossiers. Lieve pakt het dossier 'sociale veiligheid' op en Lucas is bezig zich te oriënteren over de mogelijkheden van de capaciteit commissie door in gesprek te gaan met betrokkenen.
 - Casus wachttijd student in de problemen.

9. Commissie Medische Informatiekunde

9.1. Stand van zaken

- Op 14-10-2025 hadden Nader, Bas, Channah en Anna het 3-wekelijks CoMI overleg gevolgd, hierbij zijn de volgende punten besproken:
 - Status update van dossiers
 - SR-enquêtevragen
- Op 29-10-2025 was Anna aanwezig bij de evaluatie van het mastervak MAM10E. Dit is over het algemeen erg positief beoordeeld, met hierbij 2 aandachtspunten:
 - Er deden maar 4 mensen dit vak dit jaar, dit is erg laag, Liesbeth is wel al bezig met dit te verbeteren.
 - Tijdens dit vak en deze evaluatie kwam weer naar voren dat de studenten echt wel veel meerwaarde zien in een fysieke locatie voor ELLLA, dit kwam persoonlijk vanuit Myrthe Gerittsen.

10. Taskforces

10.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit taskforces.

11. Commissie PR

11.1. Stand van zaken

Er was geen update vanuit PR.

12. Geplande overleggen

De geplande afspraken zijn besproken.

13. WVTTK en afsluiting

13.1. WVTTK

Nader wil graag het probleem benoemen over de uitbetaling van het OC. Hij vindt dat deze veel te weinig betaald krijgt en dat dit niet alleen een probleem is op onze faculteit, maar ook

op andere faculteiten. Hij vertelt dat er raadsleden zijn die per maand meer betaald krijgen dan OC-leden verdienen in een jaar en vindt dit belachelijk voor het harde werk dat door hen gedaan wordt. Hij heeft zelf van 2 mensen klachten hierover gehoord en is van plan zelf contact op te nemen met ASFA en te coördineren tussen de OC's om te kijken naar wat er gedaan kan worden om de lonen hiervan te verhogen. Hij verwacht hierbij veel resistentie, aangezien veel bezuinigd gaat worden op het onderwijs en wil daarom de rest van de raad om steun hierin vragen. De raad geeft aan dit te zullen doen.

Ook wil Nader de raad informeren over een kameraad van hem die zal gaan runnen voor de functie van rector magnificus. hij geeft daarbij ook aan dat hij de kans wil nemen om hierbij mee te gaan in de democratisering binnen de UvA en dit binnen de faculteit wil gaan doortrekken. Hij vertelt dat hij al contact heeft met het centraal stembureau om te kijken of het mogelijk is om directe verkiezingen voor OC-leden voor elkaar te krijgen.

Bas vraagt hierbij aan hem of Nader weet waarom de verkiezing van deze leden niet op deze manier gedaan wordt en legt uit dat dit is omdat er voor verkiezingen, ook voor die van de FSR, een erg lage opkomst is. Hij zegt dat uit historie blijkt dat extra verkiezingen niet erg effectief zijn en dat daarbij ook komt dat assessoren geen medezeggenschap hebben en daardoor dus geen studenten representeren.

Nader geeft aan dit te begrijpen, maar vindt dat elke aanstelling meer democratisch is via een stemming en dat democratisering hierbij het doel moet zijn. Ook denkt hij dat campagne voeren en verkiezingen ervoor zorgen dat er meer engagement en interesse vanuit studenten zal komen.

Anna zegt dat er elk jaar erg weinig aanmeldingen voor deze functies zijn en studenten dus direct worden verkozen. Ze vindt dat het dan te veel geld zou kosten om hier een democratisch stemproces van te maken. Ivar sluit daarbij aan en zegt dat er geen verkiezingen kunnen zijn als er maar 1 aanmelding is.

Nader denkt dat dit niet belangrijk is en vindt dat aanstellingen democratisch moeten gebeuren als het om student representatie gaat.

Flore denkt dat dit voor een veel ingewikkelder proces zal zorgen en de huidige manier gewoon werkt.

Nader wil beter begrijpen waarom er vanuit de rest van de raad een weerstand is tegen directe verkiesbaarheid. Alies zegt hier nog geen uitgebreide mening over te hebben en wil dit onderwerp graag meer uitgewerkt zien. Ze wil zich eerst in kunnen lezen en hier een mening over kunnen vormen. Anna is het hiermee eens en stelt voor dat Nader hier een vergaderstuk over maakt. Ivar sluit zich daarbij aan.

Nader heeft ook nog de vraag wanneer de werkzaamheden van Chris beginnen. Hier wacht de raad ook nog op.

13.2. Rondvraag

Er was niks voor de rondvraag.

13.3. Nieuwe agendapunten en actielijst

- Speeddaten met ouderejaars
- Verkiezingen voor OC-leden

Bas		
Channah	1. Doorsturen aanstellingsbrief bachelor assessor naar OT-MI 2. Verzenden advies omtrent facultaire begroting naar betrokken partijen.	
Ivar	1. Verwerken van SR-enquête	
Alies		
Lieve	1. Contact met coraad opnemen over speeddaten	
Flore		
Anna		
Lucas	1. Uitwerken en voorleggen begroting	
Nader	1. Vergaderstuk over speeddaten met ouderejaars schrijven 2. Vergaderstuk over OC verkiezingen schrijven	
Mila		
Wendy		
DB		
PR		
Commissies		
Dossierhouders		
Iedereen		

13.4. Afsluiting (20:52)

Bas sluit de vergadering om 20:52.